
Zápis č. 17/17-20(218) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT v Brně 

konaného 20. listopadu 2018, 14:00 hodin 

zasedací místnost děkanátu FCH 

 

Přítomni: Diviš, Flegr, Hároniková, Komendová, Krajčovič, Obruča, Opravil, Pilátová, 
Pořízka, Sedláček, Szotkowski, Šimončičová, Šintajová. 

Omluveni:    Kalina, Palovčík. 
Hosté:    Hladík, Pekař. 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Různé 
 

 

AD 1)  

Předseda AS FCH VUT přivítal přítomné a zahájil zasedání a informoval o žádosti doc. Obruči 
zařadit na dnešní jednání AS bod, který by umožnil diskutovat o Provozním řádu OIS. 
Předseda AS dále konstatoval, že vzhledem k tomu, že Provozní řád OIS je vydán ve formě 
Rozhodnutí děkana (13/2018), není vhodné o tomto bodu diskutovat v nepřítomnosti 
děkana FCH. Členové AS s tímto vysvětlením, proč žádaný bod nebyl zařazen do programu 
jednání AS, souhlasili. 
 
 
AD 2)  

Předseda AS, doc. Diviš 

• Informoval o dopisu, který zaslal Ing. Arch. Josef Bujárek - ačkoli byl dopis adresován AS 
FCH VUT v Brně, z jeho obsahu nevyplývá nic, co by mělo jakýkoli vztah či souvislost 
s fakultou, proto se členové AS shodli na tom, že daná záležitost nespadá do jejich 
kompetence a nepřísluší jim se touto problematikou zabývat. Z tohoto důvodu nebudou 
v této věci podnikány žádné další kroky. 

 

Prof. Pekař 

• Dotázal se, zda mají členové AS FCH nějaké konkrétní informace o tom, jakým způsobem 
bude od 1. 1. 2019 fungovat CMV. Proběhla krátká diskuze, z níž vyplynulo, že zatím 
členové AS konkrétní ucelené informace nemají, spíše se jedná o závěry diskuzí v rámci 
jednání EK AS FCH: důležité je, že do doby schválení rozpočtu se čerpání řídí schválenými 
pravidly, ale problémem je chybějící nový organizační řád. Členové AS se shodli, že 
v rámci pracovní schůzky AS zformulují konkrétní dotazy, které budou adresovány 
vedení fakulty a rovněž by uvítali diskuzi nad připravovaným novým organizačním 
řádem, jelikož to považují za stěžejní pro správné fundování CMV od počátku roku 2019. 
Předseda EK AS, dr. Sedláček položil dotaz tajemníkovi fakulty, jak bude administrativně 
řešeno začlenění pracovníků, schvalování požadavků apod., zejména v případech, kdy 
bude třeba nový správce rozpočtu. Tajemník reagoval, že není nevyhnutelné, aby 
docházelo ke změně správce rozpočtu; současně vyjádřil přesvědčení, že nedojde 
k rozporu ani se stávajícím organizačním řádem.  

 



 
 

 2

Další příspěvky do diskuze nebyly; předseda AS FCH tedy poděkoval všem za účast. 
Následující zasedání bude řádné a uskuteční se dne 4. 12. 2018 ve 14:00 hodin. 
 
Brno, 21. 11. 2018      
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková          
 
 
 

 
 
............................................                                                   ……………………………………………. 
Kristína Šintajová       Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH     Předsedkyně KAP AS FCH 
   
 
 

..…………………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 
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